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Angående planene for videre utvikling av Campus, synes jeg det er
bekymringsverdig at så store deler av høyskoleparken planlegge
igjenbygd, høyskoleparken er viktig for området, og også den sørlige
delen av parken er mye i bruk, både blant naboer, studenter og andre.
Jeg har i utgangspunktet et relativt godt forhold til NTNU som nabo, og
ser på en utbygging i seg selv om positivt, men NTNU framstår i dag som
lukket for oss som bor i området, det er lite aktiviteter og funksjoner
på campus som er aktuelt for mennesker som ikkw studerer eller jobber på
campus, og når man går over området møtes man av massive bygg man ikke
har adgang til å gå igjennom, og dermed må gå rundt. Det er mitt håp at
det framover, uavhengig av hva som gjøres med parken, jobbes for å gjøre
området vitalt og tilgjengelig også for ikke-studenter. Det har så langt
ikke lyktes særlig bra, ei heller med nye bygg som TØH-bygget eller
teknobyen studentby, der man ikke har lyktes å skape attraktive
uteområder, og for studentbyen tilfellet ikke har brukt bakkeplanet til
noe som kan være med å utvikle nabolaget videre. Slike
"ugjennomtrengelige" bygg er et enda større problem om de deler opp en
av Trondheims fineste og mest brukte parker. Jeg håper dette blir tatt i
betraktning når man legger videre planer. Parken lar seg vanskelig
erstatte, og det er vist hittil i utredningen at det er mange andre
potensielle tomter å ta av uten å gjøre store innhogg i parken.

Anders T. Windsor
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